
Referat 16-10-2023

Bestyrelsesmøde 27. september 2023, Referat

Til stede: formand Kim, Samar, Johnny, Diana, Lone, Supliant AK og Arne

Referant: Lone

Første møde efter generalforsamlingen. Præsentationsrunde.

Johnny fortsætter som kasser.

Fælleshus

- Hvordan får vi flere private udlejninger

- Kan vi evt. få annonce på BFs hjemmeside

- Opsætning af sedler i lokalområdet

- Bedre billeder/beskrivelser på BF hjemmeside

Lone og Diana gennemgår køkken i fælleshus og laver et budget så vi kan få opdateret køkkenet. 
Nogle af tingene trænger til en udskiftning.

Nytårstaffel:

- Vi skal finde en dato i januar 2024 til vores nytårstaffel. Lone laver indbydelser når vi kommer så 
langt. De skal være ude i postkasserne start december 2023. vi foreslår en lørdag, så man kan blive 
og hygge sig med naboer efter frokost.

Grillpladsen - skal den reetableres ? forslag ved næste generalforsamling.

73.000 kr til haveprojekt-

- Vi vil gerne ser tilbuddet på haveprojektet så vi kan følge lidt med i hvad status er.

Kim taler med varmemestrene.

Handicapparkering blev ikke taget op på bestyrelsesmødet, men det er efterfølgende blevet 
godkendt til permanent tilstedeværelse for andre beboere, som skulle have brug for en 
handigcapparkeringsplads. Forslaget blev godkendt af bestyrelsen.

Kursus - Diana, Kim, Samar og Lone har været på intromøde i BF.

------------------------------------


